

Re: Bestyrelsesmøde

Tir, 12. jun 2018 22:37

Fra: Henrik Zacho <zachohenrik@gmail.com>
Til: Flemming Pedersen <flemmingsmailadresse@privat.dk>, Kristian Dahl Andersen <kadahl@hotmail.com>, Anette Thorning Frederiksen <liseborg25@gmail.com>, René Kristensen <renekri68@outlook.com>, Trine Høst Hansen <trhh@youmail.dk>, Louise Malling Laustsen <mail@peterlaustsen.dk>
Referencer: 1

Her kommer et kort referat fra mødet d. 24.5 - min seddel blev væk, så jeg håber at der er en der kan hjælpe med datoer for vores arrangementer :-)

1: Evaluering af sæsonstarten

Overordnet set har sæsonstarten været fin. Vi havde et velbesøgt standerhejsningsarrangement med ca. 60 deltagere, hvoraf mange var nye. Voksenintro har været en succes med 14 deltagere - og mange fortsætter som medlemmer.

God start på træningsholdene - både børn og voksne

Medlemsituationen: pt. ca. 230 medlemmer hvilket er flere end sidste år samme tid. Forventning om flere medlemmer da flere ikke har betalt girokort.

God start på holdturneringerne med flere flotte sejre

2: Nyt fra udvalg

Tennis for alle d. 17.6, ??

Klubmesterskaber d. ??

Sommerfest d. ??

Voksenintro d. ??

Der arbejdes på nyt klubtøj så alle holdspillere kan spille i VLTF-tøj

Formiddagstennis deltager sammen med Anette til Senior Folkemøde i forbindelse med Snapsting 2018. Der indkøbes Beach flag og tshirts

3: Nyt fra Liseborg-projektet

SIK fodbold og håndbold har længe været i dialog med Viborg Kommune om en overtagelse af Liseborg Anlægget, som i dag er kommunalt ejet. Viborg Kommune ønsker i så vidt udstrækning som muligt, at idrætsanlæg i kommunen drives som selvejende anlæg. VLTF og Viborg Squash Club har deltaget på en række møder - blandt andet med Kultur og Fritidsudvalget - hvor en mulig konstruktion er blev drøftet. Der har været en evaluering af det eksisterende anlægs tilstand og samtidig er der ved at blive udarbejdet en masterplan der beskriver, hvordan Liseborg Anlægget kan se ud i fremtiden. Her arbejdes der blandt andet med en tennishal 2, som står meget højt på klubbens ønskeliste. Pt. er intet afklaret, men der forventes at foreligge et oplæg, som skal behandles i Kultur og Fritidsudvalget inden sommerferien. Evt. spørgsmål om processen og projektet kan rettes til Henrik Zacho, som deltager på vegne af bestyrelsen i drøftelserne

4: Nyt om klubhuset

VLTF har i vinters ansøgt Viborg Idrætsråd om penge til forbedringer til klubhuset - primært i forhold til at udbygge opbevaringsplads.

Ansøgning bar frugt og VLTF har fået lovning på ca. 35.000 kr., som dog først kan udbetales primo 2019.

5: Haltider og indetræning

På mødet blev der drøftet en strategi for tildeling af haltider. Henrik Zacho og Anette Thorning udarbejder et forslag til præsentation og vedtagelse på det kommende møde, hvorefter de endelige principper vil blive meldt ud - inden sommerferien.